
Protokół Nr LI/2022 

  z LI nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu 

z dnia 14 listopada 2022 roku 
 

 

 Stan Rady Miejskiej - 15 radnych 

 Obecni według załączonej listy obecności – 11 radnych. 

 

Ad. 1 Otwarcia LI nadzwyczajnej Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 
w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz. Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Chrzuszcz 

przywitała wszystkich na dzisiejszej nadzwyczajnej sesji. Celem sprawdzenia listy obecności 

radni zalogowali się do terminalu (zał. do protokołu). Radna Judyta Belka-Domińczyk 

nieobecna. Nieobecność usprawiedliwiona. Radny Andrzej Kozak nieobecny. Nieobecność 

usprawiedliwiona. Radny Zbigniew Lamch nieobecny. Nieobecność usprawiedliwiona. 

Radny Mateusz Szymala nieobecny. Nieobecność usprawiedliwiona.  

Po sprawdzeniu listy obecności stwierdzono, że w sesji uczestniczy 11 radnych, co stanowi 

kworum.  Przewodnicząca stwierdziła, iż sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 

Przewodnicząca poinformowała, że sesja jest nagrywana i transmitowana.  

Pani Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poinformowała, że dzisiejsza sesja została zwołana w 

trybie pilnym w związku z przyjęciem kolejnej dotacji na wypłatę dodatku węglowego.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz oddała głos Pani Skarbnik. 

Skarbnik Monika Starczewska - dokonujemy zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej, 

która dotyczą lat 2022-2023. W roku 2022 prognozy zwiększamy plan dochodów i wydatków 

ogółem o kwotę 1.430.787,39 zł, w tym na powyższe składają się środki z funduszu 

przeciwdziałania Covid-19 na wypłatę dodatku węglowego w kwocie 1.178.340,00 zł, dotacja 

na zakup podręczników w kwocie 12.816,71 zł, dotacja na realizację zadań z zakresu 

administracji rządowej, w tym w zakresie dowodów osobistych i ewidencji ludności, 

rejestracji zdarzeń stanu cywilnego i udostępniania danych osobowych - kwota 9.630, 68 zł 

oraz dotacja na realizację świadczenia pielęgnacyjnego 230.000,00 zł. Natomiast w roku 2023 

prognozy zwiększamy dochody i wydatki bieżące o kwotę 3.400.000,00 zł w związku z 

wprowadzeniem nowego przedsięwzięcia pn. „Zakup opału po preferencyjnych cenach” 

1.000.000,00 zł wprowadzaliśmy już na ubiegłej sesji i do roku 2022. Natomiast teraz 

dodatkowo dodajemy do 2023 roku 3.400.000,00 zł po stronie dochodów i po stronie 

wydatków.  

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz przedstawiła porządek obrad dzisiejszej sesji. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały nr XLI/359/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2022-
2034. 

2) w sprawie zmiany uchwały zmiany uchwały nr XLI/360/2021 z dnia 30 grudnia 
2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2022 rok 
 

4. Zamknięcie obrad  LI nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

Przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad: 

Jestem za – 11 radnych 

Jestem przeciw - 0 
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Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 

 

Ad. 3 Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przystąpiono do głosowania. 

- Uchwała Nr LI/451/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 14 listopada 2022 r.   

w sprawie uchwały nr XLI/359/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2022-2034. 
 

Głosowanie imienne radnych (zał. do protokołu): 

Jestem za – 11 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
- Uchwała LI/452/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 14 listopada 2022 r.  
w sprawie zmiany uchwały zmiany uchwały nr XLI/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2022 rok 
 

Głosowanie imienne radnych (zał. do protokołu): 

Jestem za – 11 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz oddała głos Burmistrzowi Ryszardowi Sulidze. 

Burmistrz Ryszard Suliga dodał, że kiedy otrzymaliśmy środki na dodatek węglowy  

w szybkim czasie podejmujemy uchwały, aby można było jak najszybciej je wypłacić. 

Istnieje możliwość zakupu węgla po preferencyjnych cenach przez mieszkańców naszej 

gminy. W ubiegłą niedzielę była możliwość składania stosownych wniosków. W tym dniu 

złożono ponad 300 deklaracji. Wnioski można także składać w każdy dzień tygodnia w 

godzinach pracy urzędu. Pan Burmistrz podał adresy składów, które zajmą się sprzedażą 

węgla po preferencyjnej cenie. Są to:  

1. PSB „OKO” Krzysztof Jęczmyk, ul. Słowackiego 54, Koniecpol; 

2. „KAWON” Skład Materiałów Opałowych i Budowlanych, Usługi Transportowe 

Wojciech Nowak, ul. Słowackiego 70, Koniecpol; 

3. Centrum Ogrodnicze „ARONIA” , ul. Mickiewicza 54, Koniecpol. 

Pan Burmistrz dodał, że w dniu dzisiejszym zostały podpisane umowy z tymi 

przedsiębiorcami. Oczekujemy na informację, skąd ma być odbierany węgiel. Będzie 

zamieszona informacja na stronach internetowych, jak i ogłoszeniach o możliwości zakupu 

węgla na ww. składach.  

 

Ad.4 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Aneta Chrzuszcz dokonała zamknięcia LI 

  nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Na tym zakończono obrady LI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Iwona Zatońska 

Sesja trwała od godziny 16:00 do 16:16.        


